
D rie perioden zat 
Jonathan Weegink 
voor het CDA in de 

gemeenteraad. Zijn interesse 
voor bestuurlijke ontwikke-
lingen en het vertegenwoor-
digen van de belangen van 
burgers waren zijn motivatie 
om van 2006 tot 2018 deel uit 
te maken van het gemeente-
bestuur. Een interessegebied 
dat Jonathan nog steeds fasci-
neert. ‘Vandaar dat ik het niet 
uitsluit ooit weer plaatselijk 
politiek actief te zijn.’

Door Aad van Duijn

Momenteel maakt Jonathan Wee-
gink (46) deel uit van de Inwoners-
adviesraad van onze gemeente en 
de wijkraad van het dorpsdeel, 
waar hij en zijn gezin wonen. 

Als regiomanager voor drie belang-
rijke provincies vertegenwoordigt 
hij beroepsmatig de belangen van 
de leden van de ANWB. ‘Een job van 
lobbyen bij bestuurders en ambte-
naren om onze doelstellingen, zo-
als op het gebied van verkeersvei-
ligheid, te realiseren. Ik ben verant-
woordelijk voor drie provincies, 

Noord- en Zuid-Holland en Flevo-
land, en doe daar als belangenbe-
hartiger belangrijk en betekenisvol 
werk. Vaak gaat het over de veilig-
heid van verkeersdeelnemers, maar 
ook andere zaken die de leden van 
de ANWB van belang vinden. 

Ik weet hoe ambtelijke organisaties 
werken en waar ik beleid enigszins 
beïnvloeden kan. Dat gaat in over-
leg met ambtenaren en soms met 
lokale of provinciale bestuurders. 
Dat uiteraard duidelijk met de pet 
op als vertegenwoordiger van de 
ANWB. Het werk spreekt me erg aan 
en ik voel me meer dan thuis bij 
deze grote organisatie. Daarvoor 
werkte ik in kringen van de lande-
lijke politiek: als persoonlijk assis-
tent van CDA-Kamerlid Ger Koop-
mans, de huidige voorzitter van 
LTO Nederland. Intensief, leuk en 
afwisselend werk met verantwoor-
delijkheden richting de volksverte-
genwoordiging en bestuurlijke or-
ganisatie van Nederland. De keuze 
daarbij voor het CDA was een be-
wuste.’

Betrokkenheid
‘Sinds 1993 woon ik in Katwijk. Na 
het afronden van het VWO op het 
Pieter Groen studeerde ik geschie-
denis in Leiden en rondde deze bre-
de en interessante studie in 2002 af. 
Van jongs af aan voel ik me betrok-

ken bij het vormgeven van de eigen 
woonomgeving’, aldus Weegink, 
die met vrouw en twee kinderen – 
een dochter van 12 en een zoon van 
9 jaar – inmiddels ruim dertig jaar 
in ons dorp woont. ‘Van oorsprong 
komen we uit het oosten van het 
land. De professie van mijn vader is 
de reden dat we na zijn beroeping 
als gezin hiernaartoe kwamen.’

Zeven dagen per week
‘Dat ik na drie termijnen als raads-
lid stopte, kwam doordat ik toen 
een jong gezin had en ik het raads-
werk behoorlijk intensief aanpakte. 
Ik was er letterlijk zeven dagen per 
week mee bezig. Daarbij hadden we 
een fantastische fractie en stopten 
we er gezamenlijk veel energie in 
om een goede gemeente en daar-
door een prachtplaats om te wonen 
en/of te werken, vorm te geven. 

Nog voel ik grote affiniteit met deze 
partij, zij het dat gedurende een 
langere periode het CDA me lokaal 
sterk aansprak, maar ik me er lan-
delijk wat minder bij thuis voelde. 

Mijn keuze voor het CDA heeft te 
maken met het praktisch handen 
en voeten willen geven aan het 
christelijke geloof. De uitdaging 
daarbij is visie en werkelijkheden 
vanuit deze inspiratie vorm te ge-
ven. Ik hecht daarbij aan de vaste 
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Inwonersadviesraad vervult een brugfunctie naar het gemeentebestuur

Jonathan Weegink wil inwoners 
meer betrekken bij beleid

Bij zijn afscheid als raadslid in 2018 kreeg Jonathan Weegink een koninklijke onderscheiding. | Foto: pr

‘Duiken is het verkennen van een nieuwe ruime.’ | Foto: pr

Inwonersadviesraad
De Inwonersadviesraad werkt samen met de gemeente aan een samen-
leving waarin alle inwoners van gemeente kunnen meedoen. De Inwo-
nersadviesraad adviseert onafhankelijk over wat inwoners nodig heb-
ben om te kunnen meedoen in de samenleving. Ook spreken zij vraag-
stukken door en leveren feedback op plannen die de gemeente ontwik-
kelt. Voor info en het tonen van belangstelling zie: 
inwonersadviesraadkatwijk.nl. 

waarden die de traditie van deze 
partij biedt. Tijden veranderen snel 
en het is daarom in het dagelijks le-
ven steeds zoeken naar nieuwe we-
gen en werkvormen.’

Schakel
‘Vanaf 2018 ben ik vicevoorzitter 
van de wijkraad in Katwijk-Noord 
en vanaf 2023 secretaris van de lo-
kale Inwonersadviesraad. Een be-
langrijk orgaan, dat sinds het de-
centraliseren van het zorgbeleid 
vanuit en door de landelijke over-
heid gevraagd en ongevraagd ad-
vies geeft over de lokale invulling 
van zorgtaken en de daarbij nood-
zakelijke (gemeentelijke) wetge-
ving. 

‘Ik vind het 
belangrijk om 
als schakel te 

fungeren tussen 
inwoners en het 

gemeentebestuur’

Het gaat veelal om dorpsgenoten 
die steun krijgen bij het verkrijgen 
van passend werk en zaken zoals 
het ontwikkelen van de jeugd- en 

ouderenzorg. Het meer betrekken 
van de inwoners bij het opstellen 
van beleid is één van de uitgangs-
punten van deze raad. Momenteel 
tellen we 7 leden in deze raad en we 
willen deze bezetting graag uitbrei-
den tot tenminste 10.’ 

‘Ik vind het belangrijk om als scha-
kel te fungeren tussen inwoners en 
het gemeentebestuur. Het is een 
brugfunctie tussen gemeente en sa-
menleving. Met één vergadering 
per maand is de werkdruk te over-
zien. Zelf verken ik vaak situaties en 
ontwikkelingen die met de uit-
gangspunten en het uitvoeren van 
deze zorgwetten te maken hebben. 
Ook uit persoonlijke interesse. 
Daarom besteed ik er meer tijd aan. 
Maar dat is hoe je individueel zo’n 
taak oppakt. Het is een goede ma-
nier om vanuit de samenleving in-
vloed te hebben op het zorgbeleid. 
Ik ervaar dat dit van belang is en het 
werkt.’

Duiksport
Naast werk, gezinsleven en maat-
schappelijke vormen van dienstver-
lening is Jonathan een gepassio-
neerde duiker. Met een grote groep 
teamleden van Dive Post duikt hij 
op vrijdagavond in het zwembad. 
‘Duiken is het verkennen van een 
nieuwe ruimte. Misschien ook met 
een symbolische betekenis. Soms 
moet je grenzen verleggen en nieu-
we dimensies betreden’


